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Aan: de leden van de commissie Middelen 
Van: de loco-raadsgriffier 
Datum: 12 juni 2007 
I.a.a.: Concernstaf, Communicatie, website-beheer, infranet-beheer, raadsgriffier en notuliste 
 commissie Middelen 
 
Onderstaand treft u aan de uitkomsten van de commissievergadering van 11 juni 2007, vooruitlopend op 
de notulen. 
 
Nr.     Voorstel    Onderwerp                                                                                            Actie 
 

1  Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 

 

2  Vaststellen verslag van 7 mei 2007 en 21 mei 2007. 
Verslag 7 mei 2007 
De HOP mist hierin de opmerking van het college over het verslag 
van de commissievergadering van 2 april 2007 dat de jaarrekening 
2005 niet zal worden aangepast (voor wat betreft besluit rentekos-
ten schoolwoningen); een belangrijke uitspraak die de fractie wel in 
het verslag opgenomen wil zien. De voorzitter heeft deze vergade-
ring niet voorgezeten en kan hierover geen uitspraak doen. De lo-
co-raadsgriffier zal het een en ander uitzoeken. 
 
Verslag 21 mei 2007 
Burgerbelang geeft aan dat op blz. 7 de genoemde termijn rest-
waarde schoolwoningen niet 50 maar 15 moet zijn. 
 
De verslagen worden vastgesteld met inachtneming van de aan-
gegeven tekstuele wijzigingen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Dhr. Wijnveen 
 
 
 
notuliste 

3  Actieve informatie vanuit het college / Wet Gemeenschappelijke 
Regelingen (WGR). 
Wethouder Van den Heiligenberg geeft aan dat na overleg met de 
accountant duidelijk is geworden dat het aangenomen amendement 
inzake het voorstel van aanpassing aan de milieueisen van de ge-
meentewerf niet kan worden uitgevoerd. E.e.a. is door het college 
verwoord in een ter plekke uitgedeelde notitie. Hij vraagt het advies 
van de commissie of het oude besluit in stand moet blijven of dat het 
college de raad een nieuw BBV-proof voorstel zal voorleggen. 
De commissie adviseert unaniem dat het college de raad een nieuw 
BBV-proof voorstel voorlegt, waarbij de HOP aangeeft een nieuw 
amendement te zullen voorbereiden en indienen. 
 
Burgemeester Ter Heegde geeft aan dat de drie vacatures bij de po-
litie op korte termijn zullen worden vervuld. 
De politie dankt de commissie voor de bedankbrief over het werkbe-
zoek. 
Ten aanzien van de veiligheidsregio/politieregio komt er geen natio-
nale politie als de korpschefs kunnen aantonen dat zij op inkoop, 
personeelsgebied en dergelijke samenwerken. De wet is in voorbe-
reiding en de regio heeft toestemming voorop te lopen middels ge-
combineerde vergaderingen. 
 

 

4  Publieksrondvraag/spreekrecht. 
Er hebben zich voor dit agendapunt geen sprekers aangemeld. 
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5  Beleidsmatige aspecten voorjaarsnota 2007 met betrekking tot 
het werkterrein van de commissie Middelen. 
De fracties stellen hun vragen die door of namens het college wor-
den beantwoord.  
Wethouder Van den Heiligenberg zegt toe dat de onderbouwing on-
deruitputting € 500.000 (blz. 13-69) op korte termijn zal worden toe-
gezonden. 
De heer Van Weelden zegt toe dat een totaaloverzicht fluctuaties 
fte’s (blz. 19) zal worden toegezonden. 
Burgemeester Ter Heegde zegt toe te zullen uitzoeken of het in ver-
band met het versmallen van de waterleidingen door PWN en min-
der waterdruk nog nodig is 350 brandkranen bij te plaatsen. 
 
De overige vragen vanuit de commissie zijn voldoende beantwoord. 

 
 
 
 
 
 
Dhr. Van Weelden 
 
Dhr. Van Weelden 
 
 
Dhr. Ter Heegde 

6  Reservekeeper. 
De heer Van Weelden zegt toe de toelichting NBK deel 1 en NBK 
deel 2 te zullen toesturen. Hij neemt hierin mee de vraag van de 
HOP of de spooronderdoorgang in de Reservekeeper is meegeno-
men. Hij wil wel wijzen op de actualisering NBK komend najaar. 
Verder zegt hij het verschil in verloop van de rentelasten(staatje blz. 
23) en investeringen (staatje blz. 23) schriftelijk toe te lichten. 
 
De overige vragen vanuit de commissie zijn voldoende beantwoord. 

 
 
 
 
 
 
Dhr. Van Weelden 
 

7  Verbod op geprepareerde voorwerpen en “jammers”. 
De HOP overweegt in juni een initiatiefvoorstel over wijziging van de 
APV over dit onderwerp indienen, waarbij zij het advies van de poli-
tie (voorkeur Alkmaarse model) zal meenemen. De HOP laat in het 
raadsconvent weten of zij in juni met een initiatiefvoorstel komt. 

 
 
HOP 

8  Brief d.d. 27 april 2007 van Gedeputeerde Staten inzake de fi-
nanciële positie 2007. 
De commissie geeft unaniem aan, geen verdere vragen te hebben 
aan Gedeputeerde Staten.  
 

 

9  Raadsvoorstel intrekken rampenplan 2002. 
In de toelichting moet in de 2e zin “de raad” “u” zijn. 
De commissie geeft aan dat dit voorstel als akkoordstuk op de 
raadsagenda kan worden geplaatst. 
 

 

10  Rondvraag en sluiting. 
GroenLinks vraagt een eerste reactie van de burgemeester op het 
krantenartikel over de aansprakelijkheidsstelling van brand-
weer/gemeente over de hogere schade bij branden door een tekort 
aan bluswater en vraagt naar een reële inschatting van het risico 
hiervan in Heerhugowaard. 
Burgemeester Ter Heegde zal deze vraag uitzetten en neemt in de 
beantwoording tevens de in de voorjaarsnota aangekondigde uit-
breiding van 350 brandkranen mee. 
 
De VVD vraagt naar het beleid in Heerhugowaard over risicovolle 
R&B muziekfeesten in de Waerdse Tempel. Burgemeester Ter 
Heegde antwoordt dat deze feesten niet altijd tot overlast leiden, 
maar er wordt kritisch gekeken bij een vergunningsaanvraag. 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging voor ieders komst en inbreng 
de vergadering om 22.00 uur. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Dhr. Ter Heegde 

 
Met vriendelijke groet 
H. Wijnveen, loco-raadsgriffier 


